
 

Zapytanie nr 69/18 radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie długów szpitali wojewódzkich na dzień 31 grudnia 2018 roku 

Warszawa, 19 grudnia 2018 r. 

 
Szanowny Pan Adam Struzik 
Marszałek Województwa Mazowieckiego 
 
Proszę o informację ile wynoszą długi szpitali wojewódzkich na dzień 1 grudnia 2018 roku. Proszę 
o podanie konkretnej kwoty ogólnego zadłużenia z podziałem na poszczególne szpitale 
wojewódzkie w możliwie przejrzysty i czytelny sposób.  

Z wyrazami szacunku 

Artur Czapliński 
 


